

Referat af møde i LKB gymnastikudvalg tirsdag d. 23. april 2025

Kl. 17.00-21.30 hos Christine

Valg af referent: Mette B

1. Kort orientering fra formanden v. Maibritt

- Valg hovedbestyrelsen
- Diverse uddeling af priser
- Næste formandsmøde 28/4. Har vi punkter ud over LKB-dagen

Referat:

- *Valg til hovedbestyrelsen – Lukas gik ud men blev valgt ind som suppleant.*
- *Derudover blev de nye formænd præsenteret*
- *Volley-afdelingen er nedlagt*
- *Uddeling af priser:*
 - *Årets LKB'er: Sofus (Badminton)*
 - *Æresmedlem af LKB: Lene Bengtson*
 - *Årets ildsjæle: Victor Pedersen (gymnastikinstruktør) og Betina Christensen (kontoret)*

2. Kort orientering omkring økonomien v. Christine.

Referat:

- *Overskud på 42.000 kr fra opvisningen, heraf går 10.000 til Italiensholdet.*
- *Der er udbetalt godtgørelse til alle som sædvanligt.*
- *Ellers intet nyt.*

3. Evaluering opvisning 2024

Referat:

- *God stemning – der er pres på hallen, men stemningen er god.*
- *Opdeling giver stadig god mening.*
- *Der er pres på eftermiddagen - næste år får vi måske flere hold.*
 - *Kan vi ændre opdelingen? Måske 0-klasse-spring om formiddagen.*
 - *Eller Familiehøldet kommer kun om formiddagen? Eller har en kortere opvisning.*
 - *Måske kan spring-drengene lave opvisning sammen?*
- *Fotografering:*
 - *Kan vi gøre noget bedre næste år?*

- *I år er billederne for brede på de store hold – der skal laves flere rækker - det må fotografen stå for! Skriv en note i opvisningsguiden, så vi husker at snakke med fotografen om det.*
- *Der er lavet en plakat af alle holdene, som kommer op i caféen.*
- *Mobilepay en mulighed? Evt. En box...*
- *God hjælp at få forældre til at stable stole ved afslutning.*

4. Evaluering sæson 24/25

Referat:

- *Holdstørrelse: Der er for mange på pige-springholdene.*
- *Det er også en stor opgave at være instruktør for hjælpeinstruktørerne. Der er meget koordineringsarbejde og “supervision” - dette skal også tænkes ind i holddelingen næste år.*
- *Familieholdets madmor bør være en fast gruppe der skiftes. Og bør måske også få godtgørelse.*
- *Dragtbestilling: Næste sæson vil vi lægge op til at ALT opvisningstøj købes igennem foreningen.*

5. Sæsonplanlægning

- Hvor langt er vi?
- Opdeling af hold næste sæson
- Holdleder/teamleder: Definition/beskrivelse (se dokument under sæson 25/26)
- Klubben af LKB gymnastikvenner (se dokument under sæson 25/26)
- LDH: - AfterREP: status på instruktører næste sæson (er der et herrehold på vej).
- LDJH: Afsluttet?
- Årsplan 25/26 inkl booking af diverse haller (husk opvisning)
- Plandisc
- Redskabsrum salen. Orden og aftaler. Skal vi smide noget ud eller sælge (evt først til møde efter sommerferien). Ide: kan der “ansættes” børn fra dussen til ugentligt at holde orden.
- Opstartsaktivitet (fra sidste referat – vi har penge, og en ide kunne være “Marias danseskole”)

Referat:

- *Hvor langt er vi:*
 - *Der mangler voksne instruktører på Piger 3 år, Dameholdet.*
 - *Der mangler også overblik over “erfarne voksne” instruktører på pige spring holdene. Vi arbejder videre med dette efter 3. maj.*

- *Opdeling af hold – vi kører videre med planer om at opdele spring-holdene yderligere.*
- *Holdleder/teamleder er en ny “funktion” hos os, som vil være en god ide at få beskrevet. Vi vil arbejde på at få lavet en “opgaveliste” pr. Funktion, som kan bruges til forventningsafstemning i de enkelte instruktør-teams i forbindelse med opstartsmødet. Mette laver et udkast inden sommermødet.*
- *“Gymnastikvenner” er et koncept vi skal holde fast i fordi alle opgaver behøver ikke blive løst af gymnastikudvalget. Til LKB-dagen vil vi gerne gøre opmærksom på disse opgaver på en eller anden måde...*
- *Landsdelshold:*
 - *På AfterRep vil begge instruktører gerne fortsætte. Der er ikke tale om herre-hold.*
 - *Juniorholdet har sidste arrangement i week-enden.*
- *Årsplan 25/26:*
 - *Tilmelding forventes at åbne 11/8 (frivillige) + 12/8 (tidligere gymnaster) +13/8 (alle)*
 - *Opstartsmøde lørdag d. 30/8 eftermiddag 13-16*
 - *Sæsonstart uge 37 (fra mandag 8/9-25)*
 - *Lokalopvisning 12/4-26 som er første week-end efter Påske.*
- *Plandisc: Den lægger vi på hylden lige nu, pga. Ressourcemangel.*
- *Redskabsrum:*
 - *Redskabsrum salen: Rengøres 2/9 sammen med instruktører fra alle hold i salen. Vi skal sende mail til instruktørerne så snart vi kender holdsammensætningen (Maibritt).*
 - *Redskabsrum hallen: Rengøres 26/8 sammen med Martin og 4-5 forældre fra Spring 1 og 2 (nuværende). Vi skal sende mail til forældre i starten af august. Christine koordinerer dette.*
- *Opstartsaktivitet: Vi har ikke så god tid denne gang, så vi gemmer det til instruktørmødet i januar.*

6. Status: Sommergymnastik (3 hold), 2 x fredagsspring SEA.
Sommergymnastikskole uge 27.

Referat:

- *Sommergymnastik kører med 3 hold*
- *Begge fredagsspring kommer til at køre*
- *Sommerskolen er udsolgt.*

7. LKB-dagen 14. Juni.

Referat:

- *Vi arrangerer “skattejagt” rundt i hele området*
- *Der bliver legeland – hertil skal vi bruge nogle instruktører.*
- *Det kan også være der skal være cirkeltræning - tiktok-dans el. Lign.*
- *Og måske også motionsbanko.*

8. Sommerfest og næste møde

Referat:

- *Onsdag d 4/6 kl 17 hos Gitte (eller onsdag d 28/5??).*
 - *Gitte sørger for mad*
 - *Mette sørger for velkomstdrink og øvrige drikkevarer*

9. Evt

- Hvem står for cafevagter? (fra sidste referat)

Referat:

- *Maibritt har opgaven*
 - *Vi kan tilbyde Juniormix opgaven, hvis de vil have flere penge til dragter.*
 - *Ellers deler vi dem ud til “de store” hold (over skolealderen).*